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PROTOKÓŁ Nr XVIII/2020 
 

z obrad XVIII Sesji Rady Gminy Wróblew 
z dnia 23 października 2020r. 

 

Obrady rozpoczęto 23 października 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:40 tego 
samego dnia. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 12 radnych. 
 
Obecni: 
1. Kamila Banasiak 
2. Roman Banaś 
3. Andrzej Dawid 
4. Krystyna Kędzia 
5. Anna Kulczyńska 
6. Karolina Kulesza 
7. Piotr Łuczak  
8. Tomasz Łukasiewicz 
9. Dariusz Owczarek 
10. Małgorzata Przybylska 
11. Sylwester Tomczyk 
12. Jolanta Wojtysiak 
 
Nieobecni: 
1. Jarosław Janiak 
2. Grzegorz Musiał 
3. Aleksander Pawlik 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu).  
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Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wróblew w roku szkolnym 

2019/2020. 

3. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego, 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

c) zmian w budżecie gminy Wróblew na 2020 rok, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wróblew na lata 2020-2026, 

e) nadania nazwy dla ronda położonego na terenie gminy Wróblew. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 
Otwarcie sesji. 
 

Obrady XVIII Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Andrzej 
Dawid. Powitał radnych i kierownictwo Urzędu Gminy z Wójtem Gminy Wróblew – 
Panem Tomaszem Woźniakiem na czele. 

Na podstawie elektronicznego sprawdzenia obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 
12 radnych, co stanowi niezbędne quorum do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Poinformował o wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad ppkt e) w pkt 5. tj. projektu 
uchwały w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego na terenie gminy Wróblew, 
podając przyczyny takiej sytuacji. 
 
Zapytał czy są inne wnioski do zaproponowanego w zawiadomieniu o sesji porządku 
obrad? 
Nie zgłoszono. 
 
Wobec powyższego, poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek o dokonanie zmian 
w porządku obrad.  

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (3) 
Jarosław Janiak, Grzegorz Musiał,  Aleksander Pawlik 
Rada Gminy Wróblew zmiany w porządku obrad przyjęła jednogłośnie i będzie 
obradować według następującego porządku: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wróblew w roku szkolnym 

2019/2020. 
3. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 
4. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego, 
b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
c) zmian w budżecie gminy Wróblew na 2020 rok, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wróblew na lata 2020-2026. 
6. Interpelacje i wnioski radnych. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 
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Ad. 2. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wróblew w roku szkolnym 
2019/2020. 
Wójt Gminy 
- omówił szczegółowo przedmiotową informację. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał czy są uwagi bądź pytania do omówionej informacji. 
Nie zgłoszono.  
Informacja została przyjęta bez uwag.            
 
Ad. 3. 
Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- poinformował, iż 21 października br. wpłynęło do Urzędu pismo z Łódzkiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Łodzi informujące o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
za 2019 rok, złożonych przez Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy – 
oświadczenia są kompletne, właściwie sporządzone i złożone z zachowaniem 
obowiązującego terminu, 
- przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Wróblew, 
za 2019 rok (zał. do protokołu).  
- oddał głos Wójtowi Gminy. 
Wójt Gminy  
- przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Gminy 
Wróblew i kierowników jednostek podległych za 2019 rok (zał. do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał czy są uwagi bądź pytania do przedmiotowych informacji. 
Nie zgłoszono.  
Informacja z analizy oświadczeń majątkowych została przyjęta bez uwag.                                   
                    
Ad. 4. 
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Wójt Gminy 
- przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, mówiąc o: 

• pracach gospodarczych wykonanych w terenie, 
• ważniejszych wydarzeniach, spotkaniach, inwestycjach: 
❖ 23.09. – spotkanie samorządowców powiatu sieradzkiego z Marszałkiem 

Województwa Łódzkiego Panem Grzegorzem Schreiber. Podczas spotkania 
Marszałek przedstawił Dyrektorów Departamentów Urzędu, a Ci przybliżyli 
aktualne i planowane konkursy, programy, nabory i granty dla samorządów. 
Pokłosiem spotkania było zawiązanie pisemnej współpracy samorządów powiatu 
sieradzkiego w zakresie nowego programowania. 

❖ 24.09. – posiedzenia sprawozdawczo-wyborcze w Lokalnych Grupach Działania: 
„Ziemia Wieluńsko-Sieradzka”, „Szlakiem Sieradzkiej E-ski”, 

❖ 30.09. – podpisanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi umowy o dofinansowanie zadania „Usunięcie i unieszkodliwienie 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wróblew w 2020 roku”, 

❖ 06.10. – spotkanie robocze przedstawicieli Konwentu Gmin Powiatu Sieradzkiego 
dot. wypracowania wspólnych rozwiązań w zakresie połączeń w transporcie 
zbiorowym w poszczególnych gminach, 

❖ 14.10 – spotkanie z inspektorem nadzoru dot. prowadzonej inwestycji przebudowy 
drogi gminnej w Kościerzynie, prace przebiegają zgodnie z harmonogramem, 
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❖ Uruchomiona jest już kotłownia w budynku Urzędu Gminy, korzystamy 
z nowoczesnego źródła ogrzewania – gazem ziemnym, na budynku urzędu zostały 
zamontowane także panele fotowoltaiczne celem zmniejszenia rachunków za prąd. 

❖ Oczekujemy na nabór w WFOŚiGW w Łodzi wniosków o dofinansowanie 
do montażu paneli fotolotnicznych, zamierzamy złożył wniosek  na ich montaż 
na stacji uzdatniania wody w Charłupi Wielkiej. 

❖ Zakończona została zbiórka folii i innych odpadów z gospodarstw rolnych z terenu 
gminy, do akcji zgłosiło się 50 gospodarstw, zebrano łącznie 33,5 t odpadów 
foliowych na kwotę 16.670 zł. Oczekujemy na refundację z Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

❖ Do 10 października trwa zbiórka wyrobów azbestowych z poszczególnych posesji 
z ternu gminy. 

❖ Podczas listopadowej sesji Rada Gminy zajmie się dostosowaniem gminnego 
systemu gospodarowania odpadami komunalnymi do znowelizowanej ustawy 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. W związku ze zwiększeniem 
częstotliwości odbioru odpadów, konieczne będzie wprowadzenie podwyżek 
w „opłacie śmieciowej”. 

Przewodniczący Rady  
- zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informację przyjęto bez uwag. 
 
Ad.5. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 

a) wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki  pozytywnej opinii Komisji o w/w projekcie uchwały, odczytał jego nazwę 
(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni -3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (3) 
Jarosław Janiak, Grzegorz Musiał,  Aleksander Pawlik 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki  pozytywnej opinii Komisji o w/w projekcie uchwały, odczytał jego nazwę 
(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni -3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (3) 
Jarosław Janiak, Grzegorz Musiał,  Aleksander Pawlik 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

c) zmian w budżecie Gminy Wróblew na 2020 rok 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wróblew na lata 2020-2026 
Wójt Gminy 
- omówił propozycje zmian w budżecie gminy na 2020 rok i wynikające z nich zmiany 
w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew 
na lata 2020-2026. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki pozytywnych opinii Komisji o w/w projektach uchwał, odczytał nazwę 
projektu uchwały c)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (3) 
Jarosław Janiak, Grzegorz Musiał,  Aleksander Pawlik 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  
- odczytał nazwę projektu uchwały d)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (3) 
Jarosław Janiak, Grzegorz Musiał,  Aleksander Pawlik 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

Ad. 6. 
Interpelacje i wnioski radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos Radnym w celu zgłaszania interpelacji i wniosków. 
Radna Anna Kulczyńska 
- złożyła interpelację dot. ustawienia tablicy informacyjnej o numerach posesji w m. 
Wróblew. 
Radna Karolina Kulesza 
- złożyła interpelację dot. podjęcia działań mających na celu przebudowę drogi 
dojazdowej w miejscowości Ocin od nr 60a do nr 62b oraz budowę na tym odcinku 
oświetlenia ulicznego. 
 

Ad. 7. 
Zapytania i wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos uczestnikom sesji w celu zgłaszania zapytań i wniosków. 
Zapytań i wniosków nie zgłoszono.  
Głos zabrał Wójt Gminy. 
Wójt Gminy 
- poinformował o rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej o przejściu uczniów klas 
IV-VIII szkół podstawowych na nauczanie zdalne od 26 października br., o ustaleniach 
w tym zakresie z dyrektorami szkół - nauczyciele nauczanie zdalne będą prowadzić z sal 
lekcyjnych w budynkach szkół. Dzięki takiemu rozwiązaniu będziemy mogli wypłacić 
nauczycielom nadgodziny. Dowóz do szkół dzieci młodszych, poniżej klasy IV, będzie 
zapewniony. 
- odpowiedział na zgłoszone interpelacje. 
 
Ad. 8. 
Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zakończył obrady XVIII Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 
Protokołowała: Magdalena Karczmarek             

Przewodniczący Rady Gminy 

                     (-)  Andrzej Dawid 


